

News release FOR IMMEDIATE RELEASE

Contact: Julie Vichi
Marketing & Communications
Tel: +352 451 4521 30
Email: lupress@deloitte.lu

Deloitte features Asian fund markets in new report

Deloitte Luxembourg recently published the first edition of its semi-annual report *Navigating Asia - Investment Fund Distribution*, which offers asset managers the keys to understanding and realizing the significant potential of the Asia-Pacific region.

Luxembourg, 14 November 2018: According to the report, the Asia-Pacific region holds 30 percent of global private financial wealth, but only accounts for 17 percent of assets under management, and only 13 percent of assets in regulated investment funds. Rising investor demand has fueled strong growth in Asian fund markets in recent years, and is further strengthened by the expected high growth in the region's GDP in the short and mid-term. These favorable conditions were the rationale for Deloitte's increased focus on Asia, and the result is a comprehensive report that aims to help asset managers navigate the intricacies of the Asian fund markets.

As the report illustrates, Asian fund markets represent diverse levels of financial maturity—from emerging markets to mature markets—and the region offers vastly different investment patterns, cultural norms, and business rules.

"The Asian fund markets are very fragmented; consequently asset managers need to increase their detailed knowledge of each individual jurisdiction to be able to fully enjoy the enormous growth potential present in this region," explains Lou Kiesch, Partner at Deloitte Luxembourg and responsible for the report. *"The regulatory framework, specific market characteristics and the overall investment culture vary significantly from one Asian jurisdiction to the next, and a successful distribution strategy will require an in-depth understanding of the key drivers of each market,"* Lou Kiesch adds.

Knowledge is key

The "Navigating Asia" report provides a comprehensive overview of seven Asia-Pacific jurisdictions: Australia, Hong Kong, People's Republic of China, Japan, Singapore, South Korea and Taiwan.

About Deloitte

Deloitte refers to one or more of Deloitte Touche Tohmatsu Limited ("DTTL"), its global network of member firms, and their related entities. DTTL (also referred to as "Deloitte Global") and each of its member firms are legally separate and independent entities. DTTL does not provide services to clients. Please see www.deloitte.com/about to learn more.

Deloitte is a leading global provider of audit & assurance, consulting, financial advisory, risk advisory, tax and related services. Our network of member firms in more than 150 countries serves four out of five Fortune Global 500® companies. Learn how Deloitte's approximately 264,000 people make an impact that matters at www.deloitte.com.

About Deloitte in Luxembourg

In Luxembourg, Deloitte consists of 100 partners and over 2,200 employees and is amongst the leading professional service providers on the market. For over 65 years, Deloitte has delivered high added-value services to national and international clients. Our multidisciplinary teams consist of specialists from different sectors and guarantee harmonized quality services to our clients in their field. Deloitte General Services, société à responsabilité limitée, is an affiliate of the Luxembourg member firm of Deloitte Touche Tohmatsu Limited, one of the world's leading networks of professional services firms.

Produced in association with Marc Evans, a seasoned, Australia-based fund distribution expert specializing in the Asia-Pacific region, the report highlights the most important factors affecting the success of an Asian fund distribution strategy, and zooms in on the specific market characteristics of each of the seven markets featured and analyzed in this first edition. In a comprehensive way, the report illustrates how recent market developments have played out in each market and identifies future distribution trends. The report also explores opportunities created by the Asian fund passport initiatives.

Additional reports will be issued on a semi-annual basis, providing updated insights into the key tax and regulatory changes that impact these jurisdictions. Each edition will provide valuable information and perspectives for fund managers striving to gain a foothold in Asia, and give fund managers already present in Asia the necessary tools to improve their existing distribution strategy.

Explore the report here: <https://www2.deloitte.com/lu/en/pages/investment-management/articles/asian-report.html>

VERSION FRANCAISE

Deloitte présente les marchés de fonds asiatiques dans un nouveau rapport

Deloitte Luxembourg a récemment publié la première édition de son rapport semestriel intitulé *Navigating Asia - Investment Fund Distribution*, qui fournit aux gestionnaires d'actifs les clés permettant de comprendre et de saisir le potentiel considérable de la région Asie-Pacifique.

Luxembourg, le 14 novembre 2018 : Selon le rapport, la région Asie-Pacifique détient 30 % des ressources financières privées mondiales, mais ne représente que 17 % des actifs gérés et seulement 13 % de ceux placés dans des fonds d'investissement réglementés. Ces dernières années, la hausse de la demande des investisseurs a alimenté une forte croissance des marchés de fonds asiatiques que viennent encore renforcer les prévisions de croissance élevée du PIB de la région à court et moyen terme. Ces conditions favorables ont incité Deloitte à se concentrer davantage sur l'Asie, ce qui a donné lieu à un rapport complet visant à aider les gestionnaires d'actifs à naviguer dans les subtilités des marchés de fonds asiatiques.

Comme l'illustre le rapport, les marchés de fonds asiatiques présentent différents niveaux de maturité financière, allant des marchés émergents aux marchés matures, et la région se caractérise par une grande diversité de ses schémas d'investissements, de ses normes culturelles et de ses règles commerciales.

« Les marchés de fonds asiatiques sont très fragmentés. Les gestionnaires d'actifs doivent donc enrichir leur connaissance de chaque juridiction pour profiter pleinement de l'immense potentiel de croissance de la région », explique Lou Kiesch, Partner au sein de Deloitte Luxembourg et responsable du rapport. « Le cadre réglementaire, les spécificités de chaque marché et la culture d'investissement globale varient considérablement d'une juridiction asiatique à l'autre. Pour être couronnées de succès, les stratégies de distribution nécessitent donc une compréhension poussée des moteurs essentiels de chaque marché », ajoute-t-il.

La connaissance, un facteur essentiel

Le rapport « Navigating Asia » offre une vue d'ensemble de sept juridictions de l'Asie-Pacifique : l'Australie, Hong Kong, la République populaire de Chine, le Japon, Singapour, la Corée du Sud et Taïwan.

Produit en collaboration avec Marc Evans, un expert en distribution de fonds spécialisé dans la région Asie-Pacifique basé en Australie, il souligne les principaux facteurs de réussite d'une stratégie de distribution de fonds asiatiques et s'intéresse particulièrement aux spécificités de chacun des sept marchés présentés et analysés dans cette première édition. De manière exhaustive, le rapport expose les évolutions récentes de chaque marché, dégage les tendances de distribution à venir et examine les possibilités offertes par les initiatives de passeport de fonds asiatiques.

Des rapports supplémentaires seront publiés tous les six mois, fournissant des informations actualisées sur les principaux changements fiscaux et réglementaires ayant une incidence sur ces juridictions. Chaque édition fournira des informations et des perspectives précieuses pour les gestionnaires de fonds cherchant à s'implanter en Asie ainsi que, pour ceux qui y opèrent déjà, les outils nécessaires à l'amélioration de leurs stratégies de distribution actuelles.

Découvrez le rapport ici : <https://www2.deloitte.com/lu/en/pages/investment-management/articles/asian-report.html>